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Protokół Nr 5/VIII/2024 

Posiedzenie Komisji Promocji i Współpracy Zagranicznej 

Rady Miejskiej w Łodzi  

z dnia 28 sierpnia 2024 r. 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   -  13 radnych 

obecnych   -  11 radnych 

nieobecnych   -    2 radnych 

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

Zaproszenia stanowią załącznik nr 3 do protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska 

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu nr 3/VI/2024 z dnia 27 czerwca 2024 roku. 

3. Przyjęcie protokołu nr 4/VII/2024 z dnia 3 lipca 2024 roku. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie 

miasta Łodzi na 2024 rok – druk nr 192/2024. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej miasta Łodzi na lata 2024-2050 – druk nr 193/2024. 

6. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia. 

 

Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska przedstawiła proponowany porządek 

posiedzenia. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja w głosowaniu przy 9 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła porządek. 
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Ad pkt  2. Przyjęcie protokołu nr 3/VI/2024 z dnia 27 czerwca 2024 roku. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że protokół został przesłany radnym drogą 

elektroniczną. Zapytała, czy radni zgłaszają uwagi do zapisu? 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja w głosowaniu przy 9 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła protokół nr 3/VI/2024 z dnia 27 czerwca 2024 roku. 

 

Ad pkt  3. Przyjęcie protokołu nr 4/VII/2024 z dnia 3 lipca 2024 roku. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że protokół został przesłany radnym drogą 

elektroniczną. Zapytała, czy radni zgłaszają uwagi do zapisu? 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja w głosowaniu przy 9 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła protokół nr 4/VII/2024 z dnia 3 lipca 2024 roku. 

 

Ad pkt  4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian  

w budżecie miasta Łodzi na 2024 rok – druk nr 192/2024. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu p. Sylwia Jakiel przedstawiła projekty uchwał wraz 

z uzasadnieniem. 

 

Faza pytań i dyskusji. 

 

Pytań nie zadano.  

Głosów w dyskusji nie zabrano. 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie miasta Łodzi na 2024 rok – druk 

nr 192/2024. 

Komisja w głosowaniu przy 7 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmian budżetu oraz zmian 

w budżecie miasta Łodzi na 2024 rok – druk nr 192/2024.  

 

Ad pkt  5. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2024-2050 – druk nr 193/2024. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu p. Sylwia Jakiel przedstawiła projekty uchwał wraz 

z uzasadnieniem. 
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Faza pytań i dyskusji. 

 

Pytań nie zadano.  

Głosów w dyskusji nie zabrano. 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na 

lata 2024-2050 – druk nr 193/2024. 

Komisja w głosowaniu przy 7 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2024-2050 – druk nr 

193/2024 

 

Ad pkt 6. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

Radny p. Maciej Rakowski: „mam prośbę żebyśmy spotkali się z właściwymi urzędnikami  

i porozmawiali o tym co do tej pory robiliśmy przez ostatnie 2,5 roku, a przede wszystkim co 

możemy teraz zrobić w związku z tym, że naszymi miastami partnerskimi są Mińsk i Odessa. 

Zgodnie z powiedzeniem, że prawdziwych przyjaciół poznaje się w biedzie powinniśmy być  

w stanie powiedzieć sobie na czym polega, w tym trudnym dla naszych partnerów czasie, ta 

współpraca.” 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska: „przyjmuję tę propozycję i na jednym  

z posiedzeń zajmiemy się tematem.” 

 

Innych spraw wniesionych i wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska podziękowała za udział w obradach  

i zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

Protokół sporządziła     Protokół przyjęła Komisja 

Anna Czyżykowska      Joanna Budzińska 

 

Sekretarz Komisji     Przewodnicząca Komisji 


